

5月24日的托福考试小站机 Super 66 全套命中。

5月24日托福考试真题解析↓↓↓完整内容可以在这里看到:

http://bbs.zhan.com/thread-96207-1-1.html?tf66j

因此针对 **05/30** 的 Super 66 (5月8日更新) 中需要删减的部分如下(给出题目和答案链接,有兴趣的可以点击查阅答案,但是不需要准备):

独立口语版:

140315 CN

S1 If you were to become a volunteer at the school or in the community, what kind of volunteer work would you do and why?

S2 Some people prefer to work in the office, while others prefer to work from home. Which do you prefer and why?

综合口语版:

140315 CN

S3 University wants to cancel poetry writing class because of the declining enrolment of student; students who want to attend that class can go to State University ... boy disagrees 1. small class is actually worth taking, get more attention from prof; 2. Not convenient to go to State University on bus...

S4 releaser--> stimulate instinctive reaction of animal; e.g.: an animal feeding on worms will attack worm-liked object: pencil goose will protect egg-shaped object

S5 girl wants to attend eco class of a XXX prof; she has 4 classes more to reach the requirement of grad; too much classes thus may not keep up; solution: 1. audit eco class--> won't learn much without paper ;2. Leave class for another time --> other plan for summer vacation: full-time job

S6 majority influence: informational influence: drive a group of people to somewhere but don't the way; you-->turn left; majorly-->straight; you finally go straight and give up your own answer; normative influence: desire to be accepted by the group; you go to see a film with friends; you think it sucks; your friends think it is good; you finally say it is good because you want to be a part of the group.

独立写作版:

140315 CN

Which way do you think is the best for a student to make new friends? 1. Joining a sports team 2. Participating in community activities 3. Traveling.



综合写作版:

140315 CN

Reading 大英博物馆里四首诗的作者争议 阅读有三个 theory 分别支持 A(same handwriting) B(一种相同的写作手法,忘了叫什么==) 以及不是同一作者三个点 (四首诗只有一个共同点: mention the same place);

Listening:

- 1. Same handwriting means nothing but same professional copyist
- 2. Use different dialect --> different region
- 3. Except for the same place, the same vocabulary, some uncommon words are used in more than one poem.

【托福机经】↓↓↓一贴汇总集齐!省去东拼西凑的麻烦!

5月30日预测机经都在这里:http://bbs.zhan.com/thread-104723-1-1.html?tf66j ()



针对 05/30 的大范围预测机经请优先看所有标为橙色 部分,尤其是标有 Hot!, 然后这边稍微再做一些补充 。

这里附上 Super 66 下载链接,包括独立口语版、独立写作版和综合版:

http://bbs.zhan.com/thread-104741-1-1.html?tf66j

机经选择请参考:托福机经命中率情况↓↓↓(按每场考试汇总发布)

http://bbs.zhan.com/thread-76111-1-1.html?tf66i



口语方面补充如下题目:

独立口语:

110311 NA Hot!

S2 Some students prefer to study in a library. Others prefer to study at home or in dormitories. Which way do you prefer and why? Use specific reasons and examples to support your answer.

综合口语:

110311 NA Hot!

S4【讲座主题】motivation research of consumer 客户购买东西的动机:是公司 为了调查消费者为什么不买他们产品的调查但是有的时候消费者自己也 aware 不到为什么。问卷调查不能有效反映顾客的 motivation

【教授举例】教授说了一个例子。一个制衣 cloth 公司因为运动衣 cloth 不畅销, 所以做了一个调查。他们没有直接问为什么,而是给 people 杂志和剪刀,让他 们剪 cut 下来认为适合公司产品的图片。顾客剪下来的都是运动员图。所以就反 映顾客认为他们的运动衣只适合运动衣,不适合大众。于是后来制衣公司就改进。



S5【1 个问题】男生要给一叫 Sam 的哥们儿送一礼物,因为朋友乔迁之喜,打 算在乔迁 party 上送挑了一个 bookcase, 因为这哥们儿家里太空了, 然后这帮 人回去之后发现安装了之后少零件 parts missing , 这不是坑人么 , 所以就说找 店家给我们换,但是店家说要过一段时间才 replace 。

【解决方案】男生自己给自己两个方案:方案 1、换一个,商店暂时没货,要等 2weeks 才来新货, 赶不上 house warming。下周六直接送 Sam 家 2、买另外一 个新的,但是更贵,超出他们预算了。

120819 CN Hot!

S3 Reading: All the first year students in the university will be required to take series of seminar, entitled "introduction of the university (life)" To provide students with necessary info & to let students socialize.

Man: agree

- 1, his own experience: didn't get along with university life, because in the high school, teachers will remind him what he should do / to finish the assignment. But in the university is not like that. Once he put off the reading assignment to just before the final exam. Then he never caught up with the reading assignment. And it is a big mistakes. So students must know the differences beforehand.
- 2, it can let people socialize. He has a major in music. He always hangs up with those students with same major in the dorms. They are have the same interests and same way of thinking ,and seeing thing .So that he thinks it would be interesting to meet other people with other ways of thinking and majors.

S5 女生说想上个吉他课 , 之前不会 , 想学呢 , 然后悲剧了 , 人不够 , 班取消了。 两个办法:一种办法是找之前准备教吉他课的老师开私人课,但是贵的很。一种 是自己买 book+CD 自学, Cheap/ but require discipline to keep on practising

S6 two ways of eco-tourism

- 1, to cut the environmental cost.
- e.g.: a company of eco-tourism would let tourists walk or hike to the ancient remains in the mountains instead of taking bus . so it is pretty eco-friendly
- 2, to do some projects to preserve environment
- e.g.: another company would let tourists do plant some trees in South America in which the forests are cut off. in this way, they not only enjoy the scenery but also preserve the habitats of many wild animals.

【机经预报】下一场托福考试预测内容已经发布↓↓↓

http://bbs.zhan.com/thread-11389-1-1.html?tf66j



【真题回顾】上一场托福考试真题解析已经发布↓↓↓

http://bbs.zhan.com/thread-96207-1-1.html?tf66j (%)





写作方面补充如下题目:

综合写作:

091220 CN Hot!

reading 说 Phoenician 早在哥伦布发现美洲大陆之前已经来到过美洲。然后说 Phoenician 是当时唯一和 Egyptian 有交往的国家, Egyptian 和他们通商。接下 来,论据有三:

- 1 在 Egyptian 木乃伊中发现了 nicotine, 而当时 Egypt 并没有能够产出 nicotine 的 tobacco 树,而美洲生产这种树。
- 2, Phoenician 的某种 coin?还是什么东西上面有美洲大陆的地形图,说明这个 地方也在他们的通商范围内。3,美洲的 pyramid 和 Egypt 的 pyramid 很相似, 是通过 Phoenician 的桥梁, 受到了 Egypt 影响。

教授反驳:

- 1,分两点,第一点,考古发现在美洲文明以前很早就有含有 nicotine 的 mummy 了。第二点, nicotine 不仅仅来自于 tobacco, 还有很多植物含有 nicotine。
- 2,图案太小,不能确定就是美洲地形图,可能只是一种装饰设计。
- 3, pyramid 并不相像。说了两个区别:美国的有 steps 和 flat roof, 埃及的是 straight smooth sides that end at a point(比较确定是原文)。美国的是用来 religious activities, 埃及的只是 tomb。这里我确定是 tomb.

独立写作:

120819 CN Hot!

Do you agree or disagree with the statement? Car has had a great effect on the society than the airplane.

091220 CN Hot!

Do you agree or disagree that the ability to read and write is more and more important now than before?

【重点关注】如何对托福机经发布时间心中有数?

请下载 2015 年托福机经发布时间表↓↓↓

http://bbs.zhan.com/thread-84185-1-1.html?tf23

